





## Certificate of Registration

QUALITY MANAGEMENT SYSTEM - IATF 16949:2016

This is to certify that: Kalex Multi-Layer Circuit Board

(Zhongshan) Limited No. 49, Guangfu Road

Xiaolan Town Zhongshan Guangdong 528415 China

USI: L5TMYL

operates a Quality Management System which complies with the requirements of IATF 16949:2016 for the following scope:

The manufacture of double-sided and multi-layer printed circuit boards. Permitted Exclusions: Product design.

For and on behalf of BSI:

Michael Lam, Senior Vice President, APAC Assurance

BSI Certificate Number: 619162

IATF Number: 0483153

Page: 1 of 2





...making excellence a habit.™

Certification Date: 2023-09-14 Latest Issue: 2024-11-10 Expiry Date: 2026-09-13

This certificate was issued electronically and remains the property of BSI and is bound by the conditions of contract. An electronic certificate can be authenticated <u>online</u>.

Printed copies can be validated at www.bsi-global.com/ClientDirectory or telephone +86 10 8507 3000.

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of IATF 16949:2016 requirements may be obtained by consulting the organization. This certificate is valid only if provided original copies are in complete set.

IATF Contracted Office: BSI Assurance UK Limited, registered in England under number 7805321 at 389 Chiswick High Road, London W4 4AL, UK.

## Location

## **Registered Activities**

Logistic, Purchasing, Sales, Supplier Management

TTM Technologies Trading (Asia) **Company Limited** 18/F, Metropole Square 2 On Yiu Street Shatin **New Territories** 999077 Hong Kong

USI: CGX5WH Remote Support Site

BSI Certificate Number: 619162

IATF Number: 0483153





Certification Date: 2023-09-14 Latest Issue: 2024-11-10 Expiry Date: 2026-09-13

Page: 2 of 2

This certificate was issued electronically and remains the property of BSI and is bound by the conditions of contract. An electronic certificate can be authenticated online.

Printed copies can be validated at www.bsi-global.com/ClientDirectory or telephone +86 10 8507 3000.

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of IATF 16949:2016 requirements may be obtained by consulting the organization. This certificate is valid only if provided original copies are in complete set.

IATF Contracted Office: BSI Assurance UK Limited, registered in England under number 7805321 at 389 Chiswick High Road, London W4 4AL, UK.

Information and Contact: BSI Management Systems Certificates (Beijing) Co., Ltd. Rm. 2008 East Ocean Center, No. 24A Jianguomenwai Street, Beijing 100004, P. R. China Tel: +86 10 8507 3000 A Member of the BSI Group of Companies.







## Certificate of Registration

质量管理体系 - IATF 16949:2016

兹证明: 皆利士多层线路版(中山)有限公司

91442000714832044W

中国 广东省 中山市 小榄镇 广福路49号 邮编: 528415 Kalex Multi-Layer Circuit Board (Zhongshan) Limited

No. 49, Guangfu Road

Xiaolan Town Zhongshan Guangdong 528415 China

USI: L5TMYL

并运行符合 IATF 16949:2016 要求的质量管理体系,认证范围如下:

双面和多层印刷线路板的制造。

允许删减:产品设计。

The manufacture of double-sided and multi-layer printed circuit boards.

Permitted Exclusions: Product design.

BSI代表:

Michael Lam - Managing Director Assurance, APAC

BSI证书号码: 619162 IATF Number: 0483153



...making excellence a habit.™

Page: 1 of 2

认证日期: 2023-09-14 2024-11-10 有效期至: 2026-09-13 最新发证日期:

此证书以电子版本方式发放,所有权属BSI并受合同条款的约束。

可以 <u>在线</u> 查询电子证书的有效性 打印的证书可以通过网站 http://www.bsi-global.com/ClientDirectory或者致电 +86 10 8507 3000 查询。

关于证书范围及 IATF 16949:2016 要求的适用性的进一步说明请咨询被认证组织。

此证书只在提供完整正本时才有效。

IATF 联络办公室: BSI Assurance UK Limited, 389 Chiswick High Road, London W4 4AL, UK.

英标管理体系认证(北京)有限公司 北京市建国门外大街甲24号东海中心2008室 邮编: 100004 电话: +86 10 85073000 BSI集团公司成员。

地点 认证活动

迅达科技贸易(亚洲)有限公司

新界

沙田

安耀街2号

新都广场18楼

邮编: 999077

TTM Technologies Trading (Asia)

Company Limited

18/F, Metropole Square

2 On Yiu Street

Shatin

**New Territories** 

999077

Hong Kong

USI: CGX5WH Remote Support Site 销售、采购、供应商管理、物流。

Sales, purchasing, supplier management, logistics.





BSI证书号码: 619162 **IATF Number: 0483153** 





认证日期: 2023-09-14 最新发证日期: 2024-11-10 2026-09-13 有效期至:

Page: 2 of 2

此证书以电子版本方式发放,所有权属BSI并受合同条款的约束。

可以 <u>在线</u> 查询电子证书的有效性 打印的证书可以通过网站 http://www.bsi-global.com/ClientDirectory或者致电 +86 10 8507 3000 查询。

关于证书范围及 IATF 16949:2016 要求的适用性的进一步说明请咨询被认证组织。

此证书只在提供完整正本时才有效。

IATF 联络办公室: BSI Assurance UK Limited, 389 Chiswick High Road, London W4 4AL, UK.

信息查询及联系方式:

英标管理体系认证(北京)有限公司 北京市建国门外大街甲24号东海中心2008室 邮编: 100004 电话: +86 10 85073000 BSI集团公司成员。